
  

 

 

 
 

USNESENÍ - 4. JEDNÁNÍ  
VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 

 ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 9. 9. 2024 
 
 

Přítomni:  
Předseda:             Josef Zobal  
Místopředseda:           Petr Praus  
Členové:                        Michal Večeřílek   
                                       Adam Kopetzký - nepřítomen 
                                       Vojtěch Nitra 
                                       Pavel Prokeš  
                                       Vojtěch Provazník 

 
Tajemnice:            Lucie Meuerová  
Asistentka:             Lucie Vránková 
 
Stálí hosté:           David Michut, referát krizového řízení  
                                       Hynek Svoboda, ředitel OŘ P13 MP HMP 

          David Zelený, místostarosta MČ P13 - omluven                                         

 
Host:            Martin Šmíd, tajemník úřadu MČ Praha 13 – přizvaný k projednávání bodu č. 5 

 
 
 

Program jednání: 

1. Zahájení výboru 
2. Schválení programu 

3. Informace k návrhu vybudování přechodu pro chodce v ul. Jindrova x Bavorská 
4. Informace k záměru úpravy parkování v ul. Petržílkova 
5. Informace k chodu odboru dopravy 
6. Různé 

 
 
    



 
Bod č. 1: Zahájení výboru 
Předseda výboru Josef Zobal zahájil jednání, přivítal členy a hosty. 

                                                                                                 
 
Bod č. 2: Schválení programu 
Předseda výboru Josef Zobal navrhl schválení předloženého programu. 
USNESENÍ Č. 13 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ P13 s navrženým programem souhlasí. 

                                                                                                     pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
Bod č. 3: Informace k návrhu vybudování přechodu pro chodce v ul. Jindrova x Bavorská 
 
Členové výboru na 4. jednání dne 20. 6. 2023 doporučili OMBAI vybudování přechodu pro chodce v ul. 
Jindrova x Bavorská na základě podnětu občanů. OMBAI zadal zpracování návrhu umístění přechodu 
pro chodce se středovým ostrůvkem i bez ostrůvku. Zároveň si k návrhům vyžádalo stanovisko zástupce 
Policie ČR, odd. dopravního inženýrství, který však s těmito návrhy nesouhlasí.  
Předseda výboru Josef Zobal navrhl doporučení, aby OMBAI v součinnosti s DOP zajistil průzkum 
vytíženosti daného místa v denních špičkách. Průzkum má ukázat, zda záměr vybudování přechodu 
v tomto místě za daných okolností má smysl. 
 
USNESENÍ Č. 14 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 bere informace na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 

USNESENÍ Č. 15 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 doporučuje OMBAI ve spolupráci s odborem dopravy 
zajistil průzkum intenzity pěší dopravy a vytíženosti daného místa v denních špičkách. 

    
 pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 
Bod č. 4: Informace k záměru úpravy parkování v ul. Petržílkova 
 
Výbor byl seznámen se záměrem regulace parkování v ul. Petržílkova, v úseku ul. Pod hranicí – 
Volutová, doplněním vodorovného dopravního značení V10d z důvodu zajištění bezpečnosti silničního a 
pěšího provozu. Hynek Svoboda, ředitel OŘ P13 MP HMP potvrdil, že z jejich pohledu je toto místo 
problematické. 
USNESENÍ Č. 16 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 bere informaci a záměr  na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
Bod č. 5: Informace k chodu odboru dopravy 
 
Členové výboru byli seznámeni s chodem odboru dopravy-oddělením dopravních přestupků v rámci 
přechodu agendy dopravních přestupků od 1. 7. 2024 z MHMP na městskou část.  
USNESENÍ Č. 17 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 bere informace přednesenou tajemníkem ÚMČ 
Praha 13 na vědomí. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 



 
 
 
Bod č. 6: Různé 
 

- Místopředseda výboru Petr Praus podal podnět ohledně neutěšené situace na Velké Ohradě 
v místech kryté parkovací rampy v ulici Janského, kde je odstaveno několik vraků a v jejich okolí 
je nepořádek. Hynek Svoboda, ředitel OŘ P13 MP HMP sdělil, že zde evidují odstavená vozidla 
(vraky), která byla předána k řešení Správě služeb hl. města Prahy. Na základě dostupné 
informace není předmětné parkoviště předáno Správě služeb hl. m. Prahy, proto by situaci měla 
řešit MČ Praha 13. 

 
USNESENÍ Č. 18 
1. Výbor požaduje od OMBAI informace k vlastnictví stavby, ke způsobu zajištění likvidace předmětných 
vraků vozidel a ke způsobu likvidace odpadků na kryté části parkovací rampy. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 

- Předseda výboru Josef Zobal informoval, že příští zasedání se uskuteční v listopadu popř. 
v prosinci dle potřeby. 

 

 
 
 


